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L’exterior de l’Hospital de Sant Celoni on es negocia amb el personal l’aplicació de les retallades en salut

Sant Celoni

Laia Coll

La direcció de l’Hospital de 
Sant Celoni i els treballadors 
encara no han arribat a cap 
acord per tal de fer front a 
les retallades pressupostàri-
es del Departament de Salut, 
tot i que ambdues parts han 
assegurat que s’estan acos-
tant posicions després de 
la reunió que van mantenir 
divendres passat al matí. 
També creuen que s’arribarà 
a una solució abans que fina-
litzi el termini de negociaci-
ons, previst per al proper 30 
de setembre. 

En l’última reunió mantin-
guda entre direcció i comitè, 
els representants dels tre-
balladors han presentat a la 
direcció tres propostes que, 
en cas que fossin acceptades, 
farien possible un acord defi-
nitiu. Fonts sindicals, però, 
no les han volgut concretar 
a l’espera de tenir una nova 
trobada amb la direcció de 
l’Hospital aquest mateix 
dimecres. Amb tot, Jordi Rey, 
delegat sindical de Metges 
de Catalunya i un dels repre-
sentants dels treballadors 
que participen a les negoci-
acions, assegura que és un 
pas endavant. “Les propostes 
no han estat rebutjades ja 
d’entrada com sí havia passat 
altres vegades”, diu. Des del 
sindicat, creuen que serà pos-

sible un acord sense haver 
de recórrer a l’expedient de 
regulació d’ocupació (ERO), 
amb afecte sobre 80 treba-
lladors que la direcció del 
centre sanitari podria acabar 
presentant si no es tanca un 
acord.

Per la seva part, Rafael 
Gotsens, director gene-
ral de l’Hospital de Sant 
Celoni, s’ha mostrat content 
del resultat de la reunió. 
“Analitzarem les propostes 
presentades, hi estem dispo-

sats”, afirma Gotsens. “Ens 
estem aproximant per trobar 
una solució i haver d’evitar 
l’ERO”, ha afegit. Segons ell, 
l’ERO és una opció que a dia 
d’avui no es contempla. 

La direcció ja va proposar 
en el seu dia una sèrie de 
mesures als treballadors per 
tal de poder evitar l’ERO. 
Gotsens ha explicat que 
continuen treballant amb 
aquestes clàusules, espe-
cialment amb tres pilars: 
supressió dels tres dies de 

lliure elecció i tirar enrere la 
demanda judicial per la reta-
llada del 5% del sou. D’altra 
banda, els empleats haurien 
de renunciar, en un primer 
moment, a la retribució 
salarial que els marca el seu 
conveni i que oscil·la entre 
el 3,5 i 10% segons objectius 
i categoria. Aquest dimarts, 
el comitè farà una assemblea 
amb els treballadors per 
valorar les opcions i dime-
cres, novament, es reuniran 
amb la direcció de l’hospital.

Direcció i comitè acosten 
posicions per evitar l’ERO 
a l’Hospital de Sant Celoni

Les dues parts es tornaran a reunir aquest dimecres per tancar un acord abans del dia 30 Del 22 al 28 de 
setembre, Setmana 
de la Mobilitat 
Sostenible a l’Ametlla
L’Ametlla del Vallès

Del 22 al 28 de setembre, 
l’Ametlla celebra la Setmana 
de la Mobilitat Sostenible 
impulsada per l’Ajuntament. 
El dijous 22, el doctor Anton 
Montsant oferirà una xer-
rada titulada “La mobilitat 
i les seves implicacions vers 
un desenvolupament sos-
tenible”. Dissabte al matí, 
hi haurà una bicicletada 
popular. Diumenge al matí, 
des de la plaça de l’Ajunta-
ment, es farà una caminada 
pel rec i el torrent de Can 
Beia que comentarà l’histo-
riador Enric Costa. Dilluns 
es podrà visitar l’exposició 
“Consum, com som?” i gaudir 
d’un esmorzar saludable. 
Una caminada per les fonts i 
bosc de ribera i una xerrada 
sobre els hàbits saludables, 
conclouran, dimecres 28, la 
Setmana de la Mobilitat Sos-
tenible de l’Ametlla. 

Montornès reconeix 
els regidors que 
no han renovat la 
credencial
Montornès del Vallès

Montornès ha fet un reco-
neixement institucional als 
regidors que, malgrat formar 
part de llistes electorals, no 
han renovat la credencial. 
Els cinc exregidors que ja no 
formen part de la corporació 
són: Ramon Bueno (ICV-
EUiA), Antònia Blanchart 
(PSC), Ignasi Valls i Didac 
Giribets (CiU) i Àngels Maria 
Menchén (C’s). També va ser 
reconeguda la tasca de Xavier 
Masgrau, que va exercir com 
a assessor sense remuneració 
l’anterior mandat.

El nou edifici de l’Institut de Vilanova està apunt per l’inici del curs

Més de 58.000 alumnes 
comencen el curs aquest dilluns

Granollers

L.C.

Fins a 58.351 alumnes en 
edat d’escolarització obli-
gatòria començaran aquest 
dilluns el nou curs escolar 
2011/2012 en centres de titu-
laritat pública de la comarca. 
A l’etapa d’educació infan-
til hi ha un total de 14.916 
matricules registrades; 
27.309, a primària, i 16.126, a 
l’Educació Secundària Obli-
gatòria (ESO). 

Com a novetat d’enguany, 
l’institut de Vilanova estrena 
el nou edifici. Finalment, les 
obres de construcció s’han 

acabat a temps. “El curs 
començarà amb total norma-
litat i amb tots els serveis”, 
ha afirmat l’alcalde Oriol 
Safont (UPV). D’aquesta 
manera, no s’han complert 
els temors de l’AMPA, que 
creia que les obres no hauri-
en acabat. Aquest diumenge 
ja es va fer una jornada de 
portes obertes del nou edifici 
de l’institut.

Aquest dilluns també es 
posen en marxa tres nous 
instituts per fer front a l’alt 
creixement del nombre 
d’alumnes en alguns munici-
pis. A Canovelles, s’estrenarà 
el segon institut, que acollirà 

dues línies de primer d’ESO 
amb un total de 62 alumnes. 
Estaran situats en dos bar-
racons que s’han instal·lat 
dins del recinte de l’Escola 
Jacint Verdaguer, malgrat 
que institut i escola operaran 
per separat. D’altra banda, 
a Mollet, obre les portes el 
quart institut, que, de mane-
ra provisional i amb tres líni-
es de primer d’ESO, s’instal·la 
a l’edifici del centre tecnolò-
gic GIRO. A Lliçà d’Amunt, el 
segon institut del municipi 
comença a impartir classes 
a l’antic edifici de l’escola 
Miquel Martí i Pol, a l’espera 
de la construcció d’un nou 

edifici abans de quatre anys 
per part del Departament 
d’Ensenyament. Aquest cen-
tre s’iniciarà amb dues línies 
de primer d’ESO amb una 
seixantena d’alumnes.

D’altra banda, fins a tres 
instituts de la comarca, 
l’Institut de Vilamajor, de 
Sant Pere; el quart institut 
de Mollet i el nou institut 
de Lliçà d’Amunt, han rebut 
l’autorització pertinent d’En-
senyament per poder fer jor-
nada intensiva durant aquest 
curs 2011/2012.

A Parets, l’escola Pompeu 
Fabra estrena aquest dilluns  
les reformes íntegres que 
s’han portat a terme aquest 
estiu en l’equipament. A 
Granollers alguns centres 
comptaran amb millores, ja 
que l’Ajuntament ha invertit 
173.000 euros en diferents 
escoles i instituts de la ciutat 
per fer-hi reparacions i tas-
ques de manteniment.

Alumnes de 
l’Institut Alba del 
Vallès de Sant Fost 
compartiran taxi
Sant Fost de Campsentelles

Els alumnes de l’Institut 
Alba del Vallès, a Sant Fost, 
que visquin a les urbanitza-
cions de Mas Llombart, Mas 
Corts i la Conreria tenen 
la possibilitat d’utilitzar el 
servei de taxi compartit per 
desplaçar-se fins a aquest 
centre educatiu. Aquest ser-
vei es manté després del bon 
resultat de la iniciativa, que 
es va posar en marxa el gener 
del curs passat. Ara ha estat 
adaptat i ampliat. Els alum-
nes podran adquirir un abo-
nament anual amb un preu 
equiparat al cost de la targeta 
bonificada de l’autobús urbà 
del municipi. El servei estarà 
adaptat als horaris del centre 
escolar. 


